
 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült Gyömrő Város Önkormányzat rendkívüli Képviselő-testületi ülésén, 2011. 
november 14-én, a Polgármesteri Hivatal „A” épületi tanácskozó termében. 
 
Jelen vannak: Gyenes Levente polgármester, Mezey Attila, Hodruszky Lajos 

alpolgármester. Fábián Béla, Garamszegi Sándor, Gáspár Krisztián, Kossuth 
László, Sas Zoltán, Székely Attila képviselő. 

 
Távolmaradását előre 
jelezte: Spaits Miklós képviselő 
 Tölli László képviselő  
 
Hivatal részéről 
megjelent: Varga Ernő jegyző 
 Béres Rita aljegyző 
 Volcz Zoltánné testületi irodavezető 
 
Meghívottak: Kelemen József kapitány 
 Berkes Péter őrsparancsnok 
 
Gyenes Levente polgármester: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, 9 képviselő van jelen, az ülést megnyitja. 
 
A jegyzőkönyvet Egervári Judit vezeti. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a kiküldött napirendi pontokat elfogadja, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a kiküldött napirendi pontokat 9 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadja. 
 

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 
 
1. napirendi pont: 
A gyömrői rendőrőrs új parancsnokának bemutatása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Átadja a szót Kelemen József kapitány úrnak. 
 
Kelemen József kapitány: Sajnos Szabó László úr családi okok miatt nem tudja folytatni 
munkáját, de eredményes munkát végzett az itt tartózkodása alatt. Kérte őt, hogy ha tud valaki 
maga helyett, akkor patronálja feléjük. Pályázatot írtak ki az őrsparancsnoki állás betöltésére. 
Megkérte őrsparancsnok urat, polgármester urat és alpolgármester urakat, hogy segítsenek és 
egy közös konszenzussal sikerült választani. Berkes úr, a budaörsi kapitányságon teljesített 
szolgálatot, Gyömrőn november 1-jével kezdte meg munkáját. Még Szabó úr is itt van és 
mindenben segít neki. Kéri a városvezetést, hogy segítsék és támogassák Berkes úr munkáját 
is. Ugyan azt az irányvonalat fogja képviselni, mint Szabó úr. Ahhoz, hogy ő eredményesen 
tudjon dolgozni, együttműködésre van szüksége. A mai nehéz anyagi helyzetben lévő 
világban egy pozitív visszajelzés nagyon sokat jelenthet és eredményesebb teheti a munkát. 
Megerősítették a gyömrői járőrszolgálatot, mivel van egy erős bűnözői kör, aki aktívan 
tevékenykedik a városban. Megkéri Berkes urat, hogy mutatkozzon be. 
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Berkes Péter őrsparancsnok: 35 éves, nőtlen és gyermektelen. Hajdú Bihar Megyéből 
származik. Jelenleg Budapesten, a IX. kerületben él. 1996-ban kezdte el tanulmányait a 
miskolci szakközépiskolában és 2001-ben a Rendőrtiszti Főiskolát végzett. Törökbálinton 
ügyeletes tisztként dolgozott, volt körzet helyettes Budaörsön. Gyömrőn egy hete dolgozik 
aktívan. Jelenleg ismerkedik a körülményekkel és a viszonyokkal. Úgy látja, hogy tudja 
folytatni, amit elvár a szakmai vezetés és a városvezetés. Megígéri, hogy mindent megtesz, 
ami tőle telik. Kikéri és el is várja a segítséget. Megnézte a bűnügyi és statisztikai adatokat, és 
nem látja rossznak a közbiztonságot, de azon lesz, hogy minden rendben legyen. 
 
Sas Zoltán képviselő: Azt gondolja, hogy szép és korrekt bemutatkozást hallottak. Nem ért 
egyet a bűnügyi biztonsággal és nem örül, hogy az elmúlt időszakban már a harmadik 
őrsparancsnokot fogyasszák. Ő az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság elnöke és 
szeretné meghívni a következő ülésükre. 
 
Kossuth László képviselő: Megkeresték telefonon a lakók, mivel két hete a Darányi utcába 
lakásbetörés volt. A múlt héten pedig az Eskü utcába portyáztak az egyik udvaron, de 
észrevették őket. 
 
Gyenes Levente polgármester: Köszöni kapitány úr, és őrsparancsnok úr részvételét és 
nagyon sok sikert kíván őrsparancsnok úr munkájához. Majd tájékoztatja őket, hogy melyek 
azok a pontok, ahol gondok vannak. Reméli, hogy sikerül megbirkózni a problémával.  
 
2. napirendi pont: 
Döntés a KMOP-4.6.1-11 Nevelési intézmények fejlesztése tárgyú pályázat benyújtásáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Lehetőség van pályázat benyújtására, egy új óvoda építésére. 
Javasolja a pályázat benyújtását, illetve azzal egészíti ki, hogy a Kastély-domb Kft. 
felajánlotta, hogy átadna két telket az önkormányzat részére. Egy dolgot kért, hogy a 
pályázatba egy új fejlesztési területbe bevonhatók legyenek. Azon a részen, amit felajánlott a 
fejlesztő, a közmű is ki van építve. Szeretné, ha a falusi óvoda tagóvodájaként működne. Ez 
egy igen kedvező pályázat, mert 95%-ban a támogatottsága. 
 
Gáspár Krisztián képviselő: Ha építenek, akkor inkább a Kóczán úti régióra terjeszkedjenek, 
mert nagyobb a bővülés. 
 
Gyenes Levente polgármester: Az Arany Óvoda nagy fejlesztésen ment keresztül az utóbbi 
időben. 
 
Volcz Zoltánné testületi irodavezető: A mostani körzet-határok módosításával lenne arra 
lehetőség, hogy a nevelési-, oktatási intézmények körül úgy tolják el azokat, hogy az új 
intézmény is megfelelő létszámmal működhessen. A falusi körzet zártsága miatt nem 
gondolja, hogy a központhoz tudják csatolni. Azt gondolja, hogy úgy kellene a fejlesztésben 
gondolkodni, hogy a Kóczán telep egy részét a Fekete István Iskolához és a Mesevár 
Óvodához kell csatolni. A Fekete István Általános Iskola és Szakiskola pillanatnyi körzetében 
él a legkevesebb gyermek, itt az intézmény kihasználtsági mutatója a legalacsonyabb, ezért az 
Erzsébet telepi gyermekeket inkább ide és ezzel együtt a Mesevár Óvodába kellene irányítani. 
A Mesevár Óvoda Falusi Tagóvodájában pillanatnyilag a tornaszobában is csoportot 
helyeztünk el, azaz egy csoportra való gyermek már is van a település-részen, akinek az 
elhelyezése átmeneti megoldással történik. 
Gyenes Levente polgármester: Egy önálló óvodát Kastélydomb Óvoda néven nem hozhatnak 
létre, de a falusi óvoda tagintézményeként nyugodtan lehet. Egy tagóvodát, telephelyen lévő 
épülettel létre lehetne hozni. 
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Sas Zoltán képviselő: Az óvoda létesítése jó dolog. A Kastély-domb Kft. felajánlására 
mondaná, hogy jó lenne egy értékbecslőt bevonni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Egyetért Sas Zoltán képviselő úr javaslatával, de nehogy az 
legyen, hogy az értékbecslő magasabb értéket hoz ki. Aki a pályázat benyújtásával egyetért, 
szavazzon. 
 

250/2011. (11. 14.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
9 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

dönt arról, hogy pályázatot nyújt be a 
KMOP-4.6.1-11 Nevelési intézmények fejlesztésére. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
3. napirendi pont: 
Döntés a 80 év felettiek karácsonyi ajándékozásáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a 80 év felettiek karácsonyi ajándékozásával az 
előterjesztett formában egyetért, szavazzon. 
 

251/2011. (11. 14.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
9 igen szavazattal, 0 nem szavazattal 0 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozza: 
 

A 80 év feletti gyömrői lakosokat karácsonyi támogatásban részesíti, az átmeneti segély-
keret terhére, készpénz formájában, melynek értéke 

4.000,- Ft/fő. 
 

A támogatás a képviselőktől, akadályoztatásuk esetén 
a Polgármesteri Hivatal munkatársaitól vehető át. 

 
Felelős: polgármester. 

Határidő: 2011. december 22. 
 
Gyenes Levente polgármester: Megköszöni a részvételt, az ülést bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 Gyenes Levente  Varga Ernő 
 polgármester  jegyző 


